

검역정보 미리 입력하고 QR코드로 쉽고 빠르게

검역정보 사전입력을 통해 대한민국의 신속한 검역서비스를 경험해보세요.



Input quarantine information in advance and easily and quickly with QR-Code

Experience prompt quarantine service of the Republic of Korea through advanced inputting of quarantine information.



입국 전

Q-code에 접속하기
(<https://cov19ent.kdca.go.kr>)

✓ 여권, 항공권을 미리 준비해주세요.



탑승 전

입국정보, 건강상태정보를 차례대로 입력하기

✓ 모든 입력 단계에서 임시저장 및 수정이 가능합니다.



입력하신 내용 확인 후 QR코드를 발급하기

⚠ QR코드 발급 후에는 건강상태만 수정이 가능합니다.



도착 후

검역관에게 QR코드 제시하기

✓ 종이로 인쇄하거나 전자기기로 캡처한 QR코드 모두 가능합니다.
✓ 신속한 검역서비스를 제공받을 수 있습니다.



입국 후

희망자에 한해 입국 후 PCR 자율 검사하기

✓ 내국인, 장기체류외국인은 보건소에서 3일 이내 자율 검사
✓ 단기체류외국인은 의료기관에서 3일 이내 자율 검사

입력 순서

입국/체류정보 입력

건강상태 입력

QR코드 발급

입국 후
PCR 자율 검사
(원망자에 한해)



Prior to entry

Access Q-code
(<https://cov19ent.kdca.go.kr>)

✓ Get your passport and boarding pass ready in advance.



Prior to boarding

Enter the information on entry to Korea and your health status following the order

✓ All inputs can be saved temporarily and corrected at all input stages.



Issue a QR code after checking your input.

⚠ After issuing the QR code, only the health status could be modified.



After arrival

Present QR-Code to quarantine officer

✓ All types of QR-Codes, including those printed on paper and captured with electronic device can be used.
✓ You can receive quick quarantine services.



After entry

Optional PCR testing after arrival only for those who wish to

✓ Korean nationals and long-term visitors can test within three days at a public health center
✓ Short-term visitors can test within three days at a medical institution

Order of input

Input your entry/
stay details

Input your health
status

Issue a QR code

Optional PCR testing
after arrival
(Only those who wish to)

※ 서류의 제출 또는 제시 요구를 거부·방해·기피하거나 거짓 서류를 제출 또는 제시한 자에 대해서는 1년 이하의 징역 또는 1천만원 이하의 벌금에 처해질 수 있습니다. (검역법 제39조)

※ Those who refuse, interfere with or avoid a request for submission or presentation of relevant documents, or those who submit or present falsified document can be subjected to imprisonment of less than 1 year or a fine of less than 10 million KRW (Article 39 of Quarantine Act).

検疫情報を 事前に入力し QRコードで 簡単かつ素早く

検疫情報事前入力システムを通じて韓国の迅速な検疫サービスをご体験頂けます。



✈ 出発日前

Q-codeにアクセス
(<https://cov19ent.kdca.go.kr>)

✓ パスポート、航空券を予めご用意ください。



✈ 出発日 (搭乗前)

入国情報、健康状態情報を順番に入力

✓ 全ての入力ステップで一時的保存および修正が可能です。

入力内容を確認後、QRコードを発行

⚠ QRコードを発行した後は、健康状態情報のみ修正できます。



✈ 韓国到着後、空港で

検疫官にQRコードを提示

✓ QRコードの提示は、紙に印刷したものやスクリーンショットしたものいずれも可能です。
✓ 迅速な検疫サービスを受けることができます。



✈ 入国後

希望者に限って入国後PCR自主検査を受ける

✓ 韓国人・長期滞在外国人は保健所で3日以内に自主検査
✓ 短期滞在外国人は医療機関で3日以内に自主検査

📱 入力の流れ

入国・滞在情報の入力

健康状態を入力

QRコード発行

入国後
PCR自主検査
(希望者のみ)

※書類の提出若しくは提示要求を拒否・妨害・忌避し、または虚偽の書類を提出若しくは提示した場合、
1年以下の懲役または1千万ウォン以下の罰金に処することがあります(検疫法第39条)。

提前输入检疫信息 轻松快捷扫二维码

通过提前填写检疫信息，体验一下韩国的快捷卫生检疫服务吧！



✈ 入境前

访问Q-code
(<https://cov19ent.kdca.go.kr>)

✓ 请提前准备好护照、机票。



✈ 登机前

依次输入入境、健康状态信息

✓ 在输入每个信息时均可进行临时保存或修改。

在确认您输入的信息后为您生成二维码

⚠ 二维码一旦生成后，则只可对健康状态进行修改。



✈ 抵达后

向卫生检疫人员出示二维码

✓ 打印于纸张或截图后保存于电子设备的二维码均可。
✓ 出示后二维码后，您即可体验快捷的卫生检疫服务。



✈ 入境后

仅限有意者在入境后自主选择接受PCR检查

✓ 韩国人、长期滞留外国人可于3天内自主选择在保健所接受检查
✓ 短期滞留的外国人则可于3天内自主选择在医疗机构接受检查

📱 输入顺序

输入入境/滞留信息

输入健康状态

生成二维码

入境后
自主选择接受PCR检查
(仅限有意者)

※对拒绝、妨碍、回避提交或出示相关材料者，
以及提交或出示虚假材料者将处以一年以下的有期徒刑或一千万韩元以下的罚款。(韩国检疫法第39条)